
 

 

 

 

  Protokoll fört vid styrelsemöte MNB 
   2021-03-25 kl. 19,00 teams med SGAer 

 

Närvarande: Göran Svensson, Madde Sandström, Ulf Jernström, Sofia Wolfenstein, Mia Strömstedt, Dan 

Hoff, Lars-Erik Söderström, Jenny Lindström, Kim Berntzen, Bosse Edholm, Carro Strandberg, Bengt-Åke 

Ihrén, Patrik Rensbo, Arne Sjölander, Pontus Sandell 

 

Frånvarande: Håkan Grundahl, Micke Wennberg, Jim Nordquist, Per-Erik Elf, Örjan Eriksson 

 
§1. Ordförande öppnande mötet 
 

§2. Dagordningen godkändes  

§3.  Föregående protokoll är konstituerandemöte som godkändes och lades till 

handlingarna 

§4.  Ekonomi, vi har fått ett litet Covid bidrag, Göran kollar varför det blev en lägre 

summa. 

Det finns fortfarande klubbar som inte har inte betalat medlemsavgiften, Göran 

ringer dom. 

§8.  Utbildning, Lars-Erik informerar om att gruppen i SBF har haft möten och pratat om 

utbildningsstrategi, Disa på förbunden är ”spindeln i nätet” dom jobbar vidare. 

24/4 Karting vill ha utbildning i steg 2-3, en fysisk träff med begränsat antal 

deltagare, Arne ska vara kursledare. 

 Arne skriver en inbjudan och skickar till Lars-Erik. 

Dragracing ska ha en utbildning framemot sommaren, mer info kommer. 

MNBs kurser som varit planerade är flyttade till hösten. 

§9.  Hemsidan Dan har uppdaterat alla personer efter årsmötet. Det fattas fortfarande 

kort på några, skicka ett kort till Mia så det blir inlagt. 

Ändring av texten ang licenser, vi skriver några rader och lämnar kvar ”vår ställning” 

på hemsidan så man kan härröra. Mia, Göran och Sofia ordnar detta. 

 



§10. Rapport från SGA och utskott 

Rally: Dan informerar om SGA möte på teams med rallyutskottet söndag 28/3 där 

han ska presentera ett förslag ang. att köra tävlingsbil på väg. 

Folkrace: Kim informera om att han varit i kontakt med Riksidrottsförbundet och 

Folkrace utskottet ang. kan vi köra nu? Svaret blev att man inte rekommenderar 

tävling under SM nivå! Sverigeresan är första tävling ut i landet, men vi och andra 

distrikt har sagt nej till tillstånd pga Covid. 

Karting: Patrik informerar att inget händer i Jämtland och Arne håller på med 

utbildning så Sundsvall ska kunna komma igång. 

Dragracing: Bosse och Carro säger att det händer inget, dom planerar att ha en 

utbildning med förarprov, men det får bli närmare sommaren. 

Rallycross: Bengt-Erik informerar att dom haft möte och klart är att SM kommer att 

köras, utbildning inget behov just nu. Besiktningskvällar kommer det att bli och 

dom är Corona anpassade. 

Ungdomsgruppen: Har haft möten med övriga distrikt, hur kan vi hjälpa varandra? 

Sandra och Madde ska träffa Sofia för fler uppslag och idéer. 

 Enkäten har det endast kommit 5 svar, dom kontaktar klubbarna. 

§11. Förbundets extra förbundsmöte ställdes in, ordinarie förbundsårsmöte är 18/4, 

handlingarna ska skickas ut 4/4. Det har inte varit något DOG möte angående detta. 

Inget prat om Svenskarallyt, beslut om beslut är uppskjutet till i mitten av April.  

Distriktsindelningen ligger tills vidare på is. Årsmötet 2022 ska det presenteras 

något som distrikten fått ihop. Göran skickar ut information som alla kan läsa in sig 

på tills nästa möte så vi kan diskutera hur vi ska göra i frågan. 

§12. Covid hur gör vi med tävlingstillstånden? 

En uppdatering av dom rekommendationer som skrevs 2020 ska göras omgående, 

skicka till klubbar och lägg på hemsidan. Rekommenderas publikfria tävlingar tills 

vidare! Annars är det max 8 st i publik ifall man får tollstånd av polis eller 

länsstyrelse i sitt län. 

Riskanalys är ett måste å ska laddas upp på LoTS i samband med tävlingsansökan!! 

Klubbarna ska jobba vidare för att ha tävling och distriktet kan godkänna med kort 

varsel samt återkalla ett tillstånd. 

En icke officiell tillställning = inget polistillstånd, ingen publik, obegränsat med 

deltagare och funktionärer. SBF och RF rekommenderar nej, inga tävlingar under 

SM nivå, men träningar går bra! Smittan ökar i hela landet, vi bör inte bidra till 

resanden. 



§13. DOG händer inget just nu, inga möten. 

§14.  Övriga frågor 

Utvecklingsplan SDF, vision 2025 styrelsen kommer att jobba med denna under 

2021, Göran lämnar in årets. 

§15. Nästa möte 22/4 kl. 19.00 teams med SGA 

§16. Ordförande avslutade mötet. 

 

 

Göran Svensson    Mia Strömstedt 

Ordförande     Sekreterare 

 


